
THE ELECTRONIC COMMERCE AND
INFORMATION ACT
(C.C.S.M. c. E55)

**Common Business Identifiers Regulation,
amendment**

Regulation 159/2017
Registered December 15, 2017

Manitoba Regulation 176/2002 amended
1 **The *Common Business Identifiers Regulation, Manitoba Regulation 176/2002, is amended by this regulation.***

2 **Section 7 is amended by adding the following after clause (m):**

(n) *The Insurance Corporations Tax Act* and the regulations made under that Act.

Coming into force

3 **This regulation comes into force on the day that section 79 of Bill 36 of the Second Session of the 41st Legislature, titled *The Budget Implementation and Tax Statutes Amendment Act, 2017*, comes into force or on January 1, 2018, whichever occurs later.**

LOI SUR LE COMMERCE ET L'INFORMATION
ÉLECTRONIQUES
(c. E55 de la C.P.L.M.)

**Règlement modifiant le Règlement sur les
identificateurs communs**

Règlement 159/2017
Date d'enregistrement : le 15 décembre 2017

Modification du R.M. 176/2002
1 **Le présent règlement modifie le *Règlement sur les identificateurs communs, R.M. 176/2002.***

2 **L'article 7 est modifié par adjonction, à la fin, de ce qui suit :**

n) la *Loi sur l'imposition des compagnies d'assurance* et ses règlements.

Entrée en vigueur

3 **Le présent règlement entre en vigueur en même temps que l'article 79 du projet de loi 36 déposé au cours de la 2^e session de la 41^e législature et intitulé *Loi d'exécution du budget de 2017 et modifiant diverses dispositions législatives en matière de fiscalité* ou le 1^{er} janvier 2018, si cette date est postérieure.**